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VERSLAG 

VERGADERING COMMISSIE 3  
van dinsdag 1 oktober 2019 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Persegael Kurt  - voorzitter 
Anaf Hannes, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, De Busser Koen, Dierckx Jeff, Grooten Eddy, Roes Peter, 
Vos Eric, Schafraet Wout - raadsleden 
Wittebolle Astrid, Van Otten Jan - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:, Dieter De Quick, Voordeckers Bart,  - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Janssen Kevin - raadslid in vervanging van Dieter De Quick, 
Hugo Meeus - ruimtelijke ordening, 
Mieke Machielsen - de Ark, 
Jan Govaerts - communicatie, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Reglement Museumraad 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle een korte toelichting bij dit punt. 
 
Intekening opleidings- en begeleidingstraject SURE2050 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle een korte toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vindt het alleszins goed dat de dossiers in de commissie opgevolgd worden, maar wanneer het van 
commissie wijzigt wordt het wel ingewikkeld. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijk dat het alleszins op deze commissie of commissie 1 zal zijn 
naargelang het onderwerp. Het zal alleszins duidelijk meegedeeld worden. 

 
Stand van zaken project Parkwijk 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Hugo Meeus en Mieke Machielsen toelichting bij dit punt. 
Peter Roes vraagt wat de verhouding is tussen huur en koop. 

Huur is iets hoger, ongeveer 55% 
Eddy Grooten merkt op dat de tekst van de ppt wel wat klein is. 

Voor de ppt zijn affiches gebruikt die terug te vinden zijn op de website van de stad 
(https://www.turnhout.be/projectparkwijk) 

Wout Schafraet verwijst naar de blokken waar minder woningen gaan komen dan nu en vraagt waar het verschil 
naar toe gaat. 

Dit wordt opgevangen door andere Ark-woningen. 
Wout Schafraet vraagt of minder woningen een bewuste keuze is geweest. 

In eerste instantie was er geen vermindering door kopwoningen te voorzien. Uiteindelijk werd beslist om 
deze toch weg te laten omwille van de openheid, vandaar de vermindering. 

Wout Schafraet stelt vast dat er momenteel in de Parkwijk redelijk wat leegstand is en vraagt doe dit komt. 
Een aantal woningen staan structureel leeg tot aan de renovatie omdat de periode van herverhuur te 
kort is ten overstaan van de opbrengst. 
Deze leegstaande woningen doen nu dienst als voorbeeld om de structuur van de woningen na te gaan. 

Wout Schafraet verwijst naar het groenonderhoud en meerkt op dat er nu veel kritiek op is. Hij vraagt hoe dit in 
de toekomst zal aangeapkt worden. 
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Er moet nog bekeken worden hoe dit best aan te pakken. 
Wout Schafraet heeft toch nog wel wat vraagtekens zoals bijvoorbeeld over de grote dreef waarvan sprake. 

Een aantal zaken moeten nog concreter uitgewerkt worden en dat zal stapsgewijs gebeuren. De totale 
duur van het project zal vermoedelijk 10 tot 15 jaar duren. De eerste fase zal heel grondig aangepakt 
worden en dus ooik tijd in beslag nemen. De volgende fases zullen dan vlugger kunnen aangezien men 
dan de nodige ervaring heeft opgedaan. 

Eddy Grooten vindt het onderhoud in de tussenperiodes te groot en vraagt zich af of dit niet anders kan. 
Koen De Busser vraagt hoe de communicatie gebeurt met mensen die niet naar vergaderingen komen. 

Er zal voor iedereen communicatie zijn vie nieuwbrieven, website, belevingsmomenten en ook 
mondeling. 

Vanuit het publiek wordt verwezen naar de oplossing die de architect heeft bedacht door het wisselen van de 
voordeur met de achterdeur  waardoor de voorbeur in de tuin zal komen te staan. Men vraagt of dit met de 
mensen is overlegd. 

De mensen gebruiken nu reeds de achterdeur als voordeur. 
Vanuit het publiek wordt verwezen naar het feit dat de garage zal verdwijnen en vervangen worden door een 
carpoort. Waar moeten de mensen dan met hun materiaal naar toe? 

Er komt een andere indeling met een berging. De wetgeving hierrond wordt alleszins gevolgd. 
Vanuit het publiek wordt gevraagd of het plein voor de winkels ook zal worden aangepakt. 

Dat zal gebeuren bij de vernieuwing van de nutsleidingen. 
Er wordt ook gevraagd of er al een planning hiervoor is gemaakt. 

Nog niet. 
 
Overeenkomst Basisinfrastructuur Digitale Bibliotheek tussen vzw Cultuurconnect en Stad Turnhout  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Jan Van Otten een korte toelichting bij dit punt. 
 
Actieplan website 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Jan Govaerts toelichting bij dit punt. 
Wout Schafraet vraagt wie een nieuwsbrief krijgt. 

Men kan zich daar op inschrijven. 
Vanuit de pers wordt voorgesteld om het inschrijven op een nieuwsbrief ook te koppelen aan facebook. 
Vanuit het publiek wordt opgemerkt dat het opzoeken in de zoekbalk van de homepage een resultaat geeft dat 
niet te overzien is en ook niet logisch is. Men vraagt of hier iets kan aan gedaan worden. 

De keuze die gemaakt werd om info van een aantal jaren online te laten staan, laat dit niet toe Het 
gebruik van filters kan een oplossing bieden. Dit werd aan de webleverancier gevraagd. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
 
 
 
Van Rompuy Jan 
Commissiesecretaris 
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Agenda

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Reglement Museumraad

- Intekening opleidings- en begeleidingstraject SURE2050

- Stand van zaken project Parkwijk

- Overeenkomst Basisinfrastructuur Digitale Bibliotheek tussen vzw Cultuurconnect en Stad  
TurnhoutTurnhout

- Actieplan website

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college



Reglement Museumraad



Context

- Museumraad = niet-wettelijk verplichte adviesraad 

- Vorig reglement dateerde van 2010 

- Nu afgestemd op andere reglementen stedelijke adviesraden 

- Erkenning ‘kwaliteitslabel’: ook enkele vereisten vanuit Vlaamse overheid 



Wijzigingen t.o. 2010 

 artikel   3: ondersteuning door het stadsbestuur. 

 artikel   4: toevoeging van afgevaardigde vanuit Erfgoed Noorderkempen als niet-
stemgerechtigd toegevoegd lid. 

 artikel   8: werkgroepen: toevoeging externe deskundigen 

 artikel 10: agenda en uitnodiging: voorzitter en secretaris bepalen samen de agenda, leden  artikel 10: agenda en uitnodiging: voorzitter en secretaris bepalen samen de agenda, leden 
mogen voorstellen doen. Deze wordt uiterlijk 2 weken voor de vergadering 
bezorgd. 

 artikel 11: verslagen worden op aanvraag aan derden bezorgd. Verslagen worden uiterlijk 1 
maand na de vergadering aan de leden bezorgd. 

 artikel 12: zelfevaluatie halverwege de legislatuur = opgelegd door Vlaamse overheid. 

 artikel 13: principes goed bestuur = opgelegd door Vlaamse overheid. 



Intekening traject SURE 2050
SURE = Sustainable Public Real EstateSURE = Sustainable Public Real Estate



Wat?

Initiatief van:

• Vlaams Energiebedrijf

• Vlaamse provincies

• Fluvius

• Facilitair Bedrijf

• Kamp C

• Dubo Limburg

• Factor 4

Binnen Horizon 2020 (innovatieprogramma Europa)



Wat?

Voor: Vlaamse gemeenten en publieke organisaties

Doel: ontwikkeling van een duurzame vastgoedvisie & -strategie

• KT, ML, LT doelstellingen definiëren

• Vergaren data en info

• Werking organiseren op efficiënte uitvoering

• Maximaal energie besparen

• Kosten transitie beperken

• Financieringsmogelijkheden in kaart brengen & kiezen



Aanbod?

• (gratis) Opleiding & coaching

• Goede voorbeelden uit binnen- en buitenland

• Tools ter beschikking + koppeling met bestaande tools

• Ontwikkelen integraal vastgoedbeleids- en beheersplan

• Opvolging intern proces & besluitvorming

• Mogelijk ondersteuning van concrete projecten



Waarom?

• Bijdrage doelstellingen Burgemeestersconvenant 2050

• Financieel & maatschappelijk rendement 



Timing?

Start: mei 2019

Einde: december 2022

Start dienstverlening: zomer 2019



Stand van zaken project Parkwijk



Overeenkomst basisinfrastructuur digitale bibliotheek
vzw Cultuurconnect en Stad Turnhout

- Taakstelling digitale ondersteuning van bibliotheken verschuift van provincie naar vzw 
Cultuurconnect

- Afspraken met Cultuurconnect worden geformaliseerd in deze overeenkomst, geen 
veranderingen in dienstverlening of kosten



Actieplan website



Punten agenda gemeenteraad

- …



Uit het college

…



























Binnen project Parkwijk bekijken Stad Turnhout en DE ARK samen de grote 
lijnen voor de toekomst van de Parkwijk, voor zowel de woningen als de 
omgeving. Hiervoor lopen diverse deelprojecten zoals eerder aangegeven.

Wat in afwachting van renovatie?
DE ARK bekijkt opnieuw de huidige toestand van de woningen en maakt een 
plan van aanpak op. Hiervoor wordt met volgende aspecten rekening plan van aanpak op. Hiervoor wordt met volgende aspecten rekening 
gehouden:

Minimaal nodige renovatie voor voorzien van nodige woonkwaliteit
Nodig uit te voeren herstellingen
Timing van de totaalrenovatie binnen het project Parkwijk
Situatie huurder: 

Reeds ingeschreven voor nieuwe woning?
Wenst te wonen binnen of buiten de Parkwijk?

Beschikbare woningen voor tijdelijke of definitieve herhuisvesting
Mogelijkheden binnen de regelgeving betreffende 
verhuisbewegingen



Verhuisbeweging
Om een verhuisbeweging te organiseren dient DE ARK vanuit de wetgeving 
met diverse zaken rekening te houden:

Rationele bezetting:
Type van woning conform normen VMSW  (#slpks/#pers)
Grootte van het gezin

Keuze van de huurder bij inschrijving 
Type woning: woning of appartement
Locatie van de woning

Deze aspecten resulteren in een zoektocht naar beschikbare woningen op Deze aspecten resulteren in een zoektocht naar beschikbare woningen op 
het gewenste moment van verhuis die aan de vereisten voldoen. Er is niet 
noodzakelijk een match tussen de beschikbare woningen en de gezinnen die 
ingeschreven staan om te verhuizen. 



Stappenplan 
gebruiksvriendelijkheidgebruiksvriendelijkheid
stedelijke websites

Commissie 3
1 oktober 2019



Agenda



Stedelijke websites

– Stedelijke website
– Basisschool
– Begijnhofmuseum
– Bibliotheek
– Futur

– Nationaal Museum van de 
Speelkaart

– Stadsarchief
– SAMWD
– SASK– Futur

– Sport- & Handelsschool
– Intranet OCMW
– Intranet Stad Turnhout
– Kinderopvang Turnhout
– Klein Engelandhoeve
– OCMW Turnhout

– SASK
– Taxandriamuseum
– Toerisme Turnhout
– Turnhout Speelt
– UiT in Turnhout



1 platform

– eGo 4 van Tobania
– Andere gebruikers

» Mechelen
» Brugge» Brugge
» Ieper
» Londerzeel
» Maaseik
» Bilzen
» …



Waarom een website?

– Informeren
» Producten en dienstverlening
» Transparantie van beleid
» Wettelijk en decretaal verplichte info» Wettelijk en decretaal verplichte info

– Dienstverlening
» E-formulieren
» Vanden Broele eGovFlow



Website op dieet



www.turnhout.be in cijfers

- 6 816 gebruikers- 6 816 gebruikers
- 8 420 sessies
- 18 823 paginaweergaven
- 2,24 pagina’s per sessie
- 1:38 min. gemiddeld per sessie



www.turnhout.be in cijfers

374; 6%

168; 2%

28; 0% 1; 0%

Waar komen bezoekers vandaan?

Zoekmachine

5393; 79%

890; 13% Zoekmachine
Direct
Link
Sociale media
Andere
E-mail



www.turnhout.be in cijfers

489; 
7%

Aantal gebruikers per type toestel

3291; 49%

3010; 44%

Mobiel
Desktop
Tablet



Meest bezochte pagina’s

Pagina Percentage

Homepagina 17,65 %

Zwembad 3,14 %

Contact en openingsuren 2,08 %

Parkings en straatparkeren 1,73 %

Containerpark 1,60 %

Activiteiten – zoeken 1,44 %

Wegenwerken en omleidingen 0,95 %

Afvalkalender 0,90 %

Cultuur & Vrije Tijd 0,90 %



Andere digitale kanalen

– Facebookpagina Stad Turnhout
» Volgers: 8 244
» Bereik van bericht: 18 884
» Interactie van bericht: 8 312» Interactie van bericht: 8 312

– Algemene nieuwsbrief: 887 abonnees
– Nieuwsbrief Toerisme & UiT: 1 453 abonnees
– Inkt gemeenteraad: 74 abonnees
– …











Verbeteracties op korte termijn



Gebruiksvriendelijke URL’s

www.turnhout.be/rijbewijs



Gebruiksvriendelijke URL’s

www.turnhout.be/herdenking-alphen?fbclid=IwAR3IAc7-
jXwTp29SuVnp3LNXTJouwMyKqHFHcyzIGE5rhPqjZwmZkVH6EjI



Verouderde info offline halen

– Kan helaas niet geautomatiseerd
– Grondige controle van meeste webpagina’s



Verouderde info offline halen

Politiek: 6 jaar terug in de tijd



Verouderde info offline halen

Stadskrant/Stadsmagazine: lopend en vorig jaar



Weinig bezochte pagina’s offline

Pagina’s met lage bezoekcijfers offline halen

Tenzij
- Transparantie van beleid- Transparantie van beleid
- Wettelijk of decretaal verplichte info



Verbeterpunten website op lange 
termijn



Onderzoek gebruiksvriendelijkheid

– Voorjaar 2020
– Haalbare suggesties rond 

gebruiksvriendelijkheid (cfr. 2010)



Onderzoek gebruiksvriendelijkheid

– Documenten



Onderzoek gebruiksvriendelijkheid



Onderzoek gebruiksvriendelijkheid

– Contact en openingsuren



Onderzoek gebruiksvriendelijkheid



Samengevat

– Over de website
» Informeren en dienstverlening
» 6 816 gebruikers/week, vooral via Google
» Ook andere kanalen» Ook andere kanalen

– Verbeteracties op korte termijn
» Gebruiksvriendelijke URL’s
» Verouderde info offline
» Weinig bezochte pagina’s offline

– Verbeteractie op lange termijn: onderzoek


